
ИЗВЕШТАЈ  О  РАДУ  ПРЕДСЕДНИКА  И  ПИО  

Као што је познато на Редовној Скупштини у марту 2019г. након престанка 

мандата Председнику и Управном одбору БСС руковођење Савезом преузео 

је Привремени извршни орган (ПИО) у саставу : Зоран Коцић – Председник и 

чланови: Горана Митић ( у септембру је заменила Јована Зорановић као 

Председник Регионалног савеза Војводина ), Михајло Филиповић и Душан 

Пешић. 

Намера ПИО и мене као Председника је да привремено руковођење Савезом 

потраје што краће. У року је сазвана Ванредна изборна Скупштина, за време 

фестивала у Врњачкој бањи. Пријављени кандидати ( Јован Јахић и Драган 

Пејчић ) нису добили подршку довољног броја делегата и Председник БСС 

није изабран. Покушана је још једна Изборна Скупштина у јуну али није било 

ваљаних кандидатура. Од августа месеца у својству Председника Скупштине 

БСС објавио сам више пута да је конкурс за ново руководство Савеза 

непрекидно отворен. Од тада није било заинтересованих кандидата за 

Председника БСС, и ево већ скоро годину дана Савез нема изабрано 

руководство. ПИО није ништа друго до принудна управе због разрешења 

претходног руководства, али као и свака принудна управа треба да траје што 

краће. Стога још једном апелујем да свако ко има амбиције да помогне и 

руководи савезом да истакне кандидатуру, а ја као Председник Скупштине 

организоваћу изборе у најкраћем року. 

Што се рада ПИО тиче у претходних годину дана финансијски део извештаја 

се налази у извештају Генералног секретара. У вези овога напоменућу само 

да је Савез финансирао одлазак јуниора у Опатију. Финансирали смо још 

неколико одлазака ( углавном путни трошкови ) јуниора на такмичења у 

иностранству. Најважнија активност у прошлој години била је реализација 

Европског првенства малих федерација. Успрешно је реализована 

захваљујући пре свега Организационом одбору на челу са Дарком 

Парежанином. Савез је помогао куповином неопходне опреме, али сав 

организациони део одрадио је Организациони одбор.  



Организовали смо сва такмичења предвиђена календаром осим ЗЕПСа услед 

недовољног броја пријављених тимова. Вратили смо дугове из претходних 

година ( платили смо три школе бриџа из 2017 и 2018г, услуге ревизора за 

две године, и једну заосталу чланарину међународним бриџ организацијама) 

и финансирали текуће издатке у 2019 и 2020 години. За 2020 годину добили 

смо повећање од 20% и оно износи 1.200.000 динара на годишњем нивоу од 

стране Министарства омладине и спорта. 

 Нећу да понављам малтене класичан образац свих претходних извештаја да 

осим пар ентузијаста нико неће да се ангажује у раду органа БСС. Пошто смо 

ми само привремени орган тај проблем наследиће изабрано руководство       

( надам се већ у марту, јер док куцам овај извештај донео сам одлуку о 

расписивању изборне Скупштине БСС ). 

 

У Београду, 08.03.2020г.                                     ВД Председника БСС 

                                                                                         Зоран  Коцић 


